
 

Referat elevrådsmøte 9. november 2023 

 

Sak 11 

Er det noe dere ønsker annerledes i Skolehagen?  

Svar: Mer rabarbra, agurk, jordbær, blåbær og bringebær, epletre, mer jordskokk, tomater 

og poteter. Går det an å få flere stier?  

 

Sak 12 

Sitt på eget ansvar på benkene ved fotballbane 2. De som skyter kan også prøve å ta hensyn 

og ikke treffe dem.  

 

Sak 13  

Det blir ikke større fotballmål.  

 

Sak 14  

4b ønsker lengre friminutt. Ask, Nils og Isak spør rektor.  

 

Sak 15  

Kan vi kjøpe inn koster eller lignende for å få vekk blader og snø fra bordtennisbordet? 

Marius og Ask spør vaktmester.  

  

  

 

 


